

中國科技大學補助教師參加校外研習心得報告

The Advanced TESOL program is designed to enhance actual English language teaching and improve teacher quality/qualification in TESOL. The program consists of 35 hours of in-class course, 30 hours of Inspired CPD Online course (Language Awareness Portfolio), 15 hours of classroom observation, and 30 hours of TKT preparation. Upon completion of the in-class part of the course as well as the online portion, which is a CPD-Inspired course, the official Advanced TESOL course completion recognition is conferred.

The in-class course covers various aspects of English language teaching, such as how to teach English to different ages and levels, how to develop better teaching skills based on the principles of modern language teaching, how to apply different methodologies for specific teaching objectives, how to understand and teach phonetics and phonology and how language is acquired, how to use aids to teach English in class effectively, how to design lesson plans and manage the class efficiently, and how to evaluate the outcome from the class objectively. The Language Awareness Portfolio delivered by Inspired CPD is a carefully designed course to improve knowledge of the relevant language and the terminology used to describe language and linguistics. Classroom observation is offered by Tesoltaiwan to enhance understanding of classroom management.

Tesoltaiwan provides highly qualified and experienced TESOL trainers whose goal is to effectively teach students how to become professional ESL/EFL teachers. Practical teaching practice is integrated into each class session. Upon completion of this educational and rigorous experience, students are able to transfer their knowledge into classroom teaching.

高階英美國際師資培訓課程(“Advanced TESOL”)旨在增強實際的英語教學並提高 TESOL 教師的資格。該課程包括 35 小時的課堂課程，30 小時的靈感 CPD 在線課程(語言意識組合)，15 小時的課堂觀察和 30 小時的 TKT 準備。完成課堂部分和在線部分後，將授予高階英美國際師資培訓課程(“Advanced TESOL”)完成認可。

課堂課程涵蓋了英語教學的各個方面，例如如何教授不同年齡和水平的英語，如何根據現代語言教學原則發展更好的教學技能，如何應用不同的方法來實現特定的教學目標，如何理解和教授音韻學和音韻學以及如何獲得語言，如何有效地使用輔助工具在課堂上教授英語，如何設計課程計劃和管理班級以及如何客觀地評估班級結果。Inspired CPD 提供的 Language Awareness Portfolio 是一門精心設計的課程，旨在提高對相關語言和描述語言和語言學術語的知識。Tesoltaiwan 也提供了英文班級觀摩，以增強了對班級管理的理解。

Tesoltaiwan 提供高素質且經驗豐富的 TESOL 培訓師，其目標是有效地教授學生如何成為專業 ESL / EFL 教師。每個班級都融入了實際教學實踐。

完成這個充滿教育意義和嚴格要求的體驗後，累積了實際能力能夠將所學知識轉化為課堂教學。

備註：

一、研習心得報告請用電腦繕打。

二、研習結案報告請先上傳(校園入口網→其它類 E 化系統→研討會心得上傳)，連同補助教師校外研習申請表、研習相關資料影本(4 頁以上)及研習心得報告，並經主管簽章後，送人事室核銷。

報告人簽章	單位主管簽章	人事室主任簽章
2 0 2 3 年 8 月 7 日	年 月 日	年 月 日